



## KEPADA SEMUA PEMBELI-PEMBELI BASIKAL RALEIGH

Apabila tuan-tuan membeli basikal Raleigh tuan-tuan boleh memeriksa nombor "frame-nya" kepada kita nombor frame boleh didapati pada bingkai yang di bawah tempat duduk.

**BASIKAL RALEIGH** ialah sebaik-baik basikal

di dalam dunia.

Jaga daripada tiruan

Pembahagi

**ROBINSON & CO., LTD.**  
**RAFFLES PLACE - SINGAPORE.**



## SAUDARA-SAUDARA - BERJIHADLAH KEPADA JALAN ALLAH

Binalah dan bantulah rancangan pungutan "Islam Bersatu" yang usahanya dibuat dengan kerana Allah dan pendapatannya semuanya diberikan untuk cagaran bertubuh suatu pertubuhan yang memandu umat Islam kepada jalan kebahagiaan dengan berdasar kepada Al-Quran dan Al-Hadis dan tidak berdua hati yakni berdasar dengan parti disiplin. Sebagaimana dijanjikan maka nama-nama jawatankuasanya yang mengawal dan mengurus penjualan surat Muhammad sebagaimana yang tersebut dalam majalah Qalam bilangan 19 ialah tuan-tuan Ahmad Ibrahim (peguam) Edrus, Tuan Haji Muhammad Khan, Mahmud bin Abdul Wahab (Polis pensioner) bendahari dan Sulaiman bin Abdul Rahman setiausaha. Mereka ini yang akan mengawal dan menjaga wang yang tersebut sedang Qalam akan mencetak dari satu ke suatu masa barang-barang percetakan untuk menjual kepada umum dengan tidak mengambil walau satu sen pun daripada harga jualan itu dan tidak juga mengambil upah atau mengambil harga kertas kerana menyelenggarakan barang-barang yang dijual itu - maknanya semuanya ditanggung dan dibuat oleh Qalam. Bagi sementara surat Muhammad yang bernombor dari 1 hingga 10,000 telah siap dan dijual dengan harga 50 sen senaskhah. Bantulah dan sokonglah untuk faedah kita! Jika tuan-tuan hendak berkhairat dengan suka hati yakni dengan tidak membeli barang-barang ini tulislah terus

kepada penyimpan amanahnya:-  
Penyimpan Amanah:

MAHMOOD ABD. WAHAB

20, Malacca Street, Singapore.

Naskhah-naskhah yang berharga \$1.00 dan \$5.00 sedang disediakan. Rebutlah peluang ini untuk faedah Islam. Firman Allah maksudnya:

Dan orang-orang yang hendak membeli surat Muhammad itu pesanlah kepada:-  
Setiausaha:

PUNGUTAN "ISLAM BERSATU"

356, Geylang Road, Singapore 14.

"Hai orang-orang yang beriman! Belanjakanlah sebahagian apa yang telah kami kurniakan kepada kamu sebelum tiba satu hari yang tidak ada perniagaan padanya dan tidak ada persahabatan dan tidak syafaat dan orang-orang yang kafir itu ialah orang-orang yang zalim."